

Profile Sebastian Stietzel:

Sebastian Stietzel has more than 20 years of experience as an entrepreneur and manager, including in areas such as IT, eCommerce and consulting. After finishing his master's degree in Business Administration from Technical University of Berlin in Business Administrations, he was founder and CEO of TiXOO AG, which he sold in 2013. At present, he is Managing Partner of MARKTFLAGGE GmbH and a member of the Supervisory Board of Berlin's Chamber of Commerce.

Stietzel serves as Lumaland AG's Chief Operating Officer, mainly responsible for IT/BI/ERP, Finance/Legal/HR and Logistics.

Kurzbiografie Sebastian Stietzel

Sebastian Stietzel verfügt über mehr als 20 Jahre Erfahrung als Unternehmer und Manager in den Bereichen IT, E-Commerce und Consulting. Nach seinem Diplom an der Technischen Universität Berlin in Betriebswirtschaftslehre war er Gründer und CEO der TiXOO AG, die er 2013 verkaufte. Derzeit ist er geschäftsführender Gesellschafter der MARKTFLAGGE GmbH und Mitglied des Präsidiums der Industrie- und Handelskammer Berlin.

Stietzel ist als Chief Operating Officer der Lumaland AG verantwortlich für die Bereiche IT/BI/ERP, Finanzen/Recht/Personal und Logistik.